
   

SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ BÆKKE SKOLE 
 

Onsdag d. 18. december 2019 kl. 17.00-18.45 
Julefrokost kl. 18.45-19.30 

 
 

 
 
AFBUD FRA: Elin, Marianne, Susanne 
 
MEDLEMMER: 
 
FORÆLDREVALGTE: 
 
Jette Daugaard (Johanne 3. kl., Karoline 7.kl.) 
Mette Bloch Smedegaard (Ida 1.kl) 
Poul Svendsen (Kristine 0.kl., Johannes 3.kl) 
Lone Østergaard Andreasen (Laust 8.kl) 
Marianne E Philipsen (Yann og Jade 7.kl) 
Ulla Bollerup Petersen (Kaspar 7. kl, Markus 8.kl) 
 
MEDARBEJDERREPRÆSENTANTER: 
 
Linda Thyssen og Malene Pedersen 
 
 
ELEVREPRÆSENTANTER: 
 
Rasmus Kjær Møller 
Mads Sørensen 

 

 
 
BYRÅDSMEDLEM: 
 
Elin Winther  
 
 
SEKRETÆR FOR SKOLEBESTYRELSEN: 
 
 
Maj-Britt Halle, Skoleleder 
Susanne Tang, Viceskoleleder 
Vivi Højer Jensen, SFO leder 
 
 
 

  



   

1. Bemærkninger til dagsorden 
 Ingen 
  
2. Eventuelt 
 
 Boden: Maden fra kroen kommer nogle gange for sent. Det bliver, der 

taget hånd om. 
3. Orientering fra 
  
Formanden:  
Dialogmøde.19.3.2020 kl. 17-18.30 Afholdes på Brørup skole. Der er to pladser til 
dialogmødet. Ulla deltager, som den ene. 
Skolens ledelse:  
Forkortet skoledag.  Der kan nu tilkøbes et sfo modul på 3*1 t. pr. uge pr. 1. januar, som skal 
afhjælpe, at de børn der har skullet vente i ca. 1 time, nu kan komme hjem. Børnene har 
indtil nu brugt sfo som pasning (uden betaling). 
22.1. afholdes et møde, hvor vi har mulighed for at fremlægge vores (skole og 
børnehave)refleksioner ved Maj-Britt og Pia omhandlende, hvordan vi kunne se dagtilbud og 
skole i fremtiden. 
Vi er blevet kontaktet af hallen for et samarbejde. 
Vi er blevet kontaktet af lokalforeningen, som gerne vil lave en film om bosætning her i 
Bække, om vi er interesseret i deltage. Vi har takket ja.  
Ifølge cepos ligger vi nu på plads 38 ud af 1400. Maj-britt har kontaktet Jyske Vestkysten, da 
vi gerne vil have en artikel i avisen omkring vores gode resultater. 
Vi har lige modtaget vores psykiske APV (arbejdspladsvurdering). Vi skal i gang med en fysisk 
APV (arbejdspladsvurdering)i det nye år.  
Der er en tidsplan for frist for afholdelse af forskudt valg til skolebestyrelsesvalg. Ulla og Maj-
Britt varetager opgaven med de praktiske opgaver tilknyttet hertil. 
 
Elevrådet:  
Talentshowet gik godt. Der var et bredt spænd, så både de små og de store kunne se sig selv i 
det. De små særligt i forhold til sangene. De store især med teknikken. Elevrådet har brug for 
lidt teknisk hjælp til næste gang. Rådet vil medtænke et fastelavnsarrangement. 
MED og Sikkerhedsudvalget har drøftet følgende: Økonomi, trivselsundersøgelsen, 
gaveregulativet, afskedigelsers procedurer og forflyttelser. 
Øvrige 

Intet 
 
4. Regnskabsstatus 

 
 

  
 Referat: Orientering: P.t. ser det ud til at vi kommer ud med et 

underskud på ca. 1 million. Der har været lidt problemer med vores 
varmeregninger og tildelingen, da der er en forskydning i betalingen i 
forhold til kalenderåret. Der er taget hånd om problematikken. Vi har 
trimmet organisationen og forventer at se den fulde effekt i det 
kommende budgetår. 
 
 
 

  



   

5.  Trivelspolitik/antimobbestrategi  
 
Orientering fra arbejdsgruppen 
  
 Referat: Maj-Britt fremlagde en to trinsraket, som gruppen har 

arbejdet med. Trin et: Målet med antimobbestrati har følgende tre 
punkter. Sammenhold i klassen, forståelse for hinanden og 
understøttelse af fælles aktiviteter og foretagsomhed. Trin et skal ud 
og arbejde i klasserne før trin to iværksættes. Trin to: Strategier for 
forebyggelse og indgribende indsatser. Gruppen mødes igen i det nye 
år. 
 

  
6. Princip for lejrskole/skolerejser 

 
Drøftelse 
  
 Referat: Der ønskes principper på området, der svarer til 

virkeligheden. Der tages kontakt til Gesten skoles 
bestyrelsesformand. Der blev drøftet evt. enkelte overnatninger/ture 
for 3,6 og 9 kl. Evt. rystesammentur for 7 kl.. 
 

  
7. Generel drøftelse af hvilke principper der evt. skal revideres 

 
Drøftelse 
  
 Referat: 

Princip for adgangen til at opfylde undervisningspligten ved at 
deltage i undervisningen i den kommunale musikskole eller 
eliteidrætsudøvelse i en idrætsforening. 
Vi gennemgår fremover to principper på hvert møde, for se om de er 
opdateret. De næste er følgende:  
Princip for undervisningen og undervisningens organisering. 
Princip for samarbejde mellem skole og hjem og det fællesansvar i 
samarbejdet 

  
8. Kaizentavlen 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



   

Møderække for 2019-20 på Bække Skole 
 
 
 

Bestyrelsesmøde Dato  Kl. 
Mandag 26-08-19  16.30 – 18.30 
Tirsdag  24-09-19  16.30 – 18.30 
Onsdag  06-11-19  16.30 – 18.30 
Onsdag 18-12-19  17.00 – 19.30 

Mandag 20-01-20  16.30 – 18.30 
Tirsdag  25-02-20  16.30 – 18.30 
Onsdag  15-04-20  16.30 – 18.30 
Torsdag  28-05-20   17.00 – 19.30 

    
Konstituering ny bestyrelse Torsdag  18-06-20  16.30 – 17.30 

Dialogmøde 2 forældrevalgteTorsdag 19-03-20  17.00-18.30 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

 

Kaizentavle 

 

 

Nye forslag 
 
Hvordan får vi flere med i 
forældreråd 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  
Hvad 

 
Hvem 

 
Hvordan 

 
Hvornår 

 
Trivsels-
politik  
 
 

 
Mette 
Jette 
Linda 
Ulla 
Maj-Britt 
 
 

 
Arbejdsgruppe 
 

 
Nedsat  
18/6 19 

 
Forældre-
inddragelse 
 
 
 
 
 

 
Alle i SB 

 
Drøftelser 

 
Løbende 

 
Princip for 
fællesarran
gementer 
for 
eleverne i 
skoletiden 

 
 
Alle i SB 
 

 
 
Drøftelser 

 
 
20-01-20 

  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

I mål  
 
Folder til Legegrupper 

Årshjul 
Trafik politik 
Princip for klubben 

Sundheds-politik og 
madbod 
 

 

Prioritering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Bruttolisten 
- ikke glemt 
 
 
 
Trivselspolitik/Anti-
mobbestrategi  
 
Skoleprofil 
 
 
Lokalsamfundets 
bidrag til løft af 
faglokaler 
 
Kommunikation til 
forældre 
 

 

 

 

 



   

 

Møde slut:  
 
Sign.: 
 
 
Jette Daugaard  
 
 
 
Linda Thyssen 
 
 
 
Lone Østergaard Andreasen  
 
 
 
Marianne E Philipsen  
 
 
 
Malene Pedersen 
 
 
 
Mette Bloch Smedegaard  
 
 
 
Poul Svendsen  
 
 
 
Ulla Bollerup Petersen  
 
 
 
Mads Sørensen 
 
 
Rasmus Kjær Møller 
 
 

 

 

 


